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Angående brugen af fjernsynsskærme i offentlige transportmidler 
 

Jeg har lagt mærke til, at der i et varierende opfang er begyndt at dukke fjernsynsskæme op i 

transportmidlerne, der benyttes af HT og DSB. Især hvor der er stor samtidighed mellem behovet 

for at orientere sig i trafikken og brugen af fjernsynsskærme, mener jeg, der er behov for regler. Det 

kan ikke være meningen at trafikselskaberne har lov til at anvende radikal klippeteknik i deres 

markedsføring på disse steder. I hvert tilfælde på nogen af stederne. 

 

Jeg bruger ordet ”samtidighed” i mangel af bedre, og det søges at referere til fodgængerens behov 

for beredskab. Hvis vi graduerede det, kunne vi sætte bybusser i den ene ende af skalaen og 

flytransport i den anden, hvor samtidigheden selvfølgelig er størst i bybusserne.  

 

Venlig hilsen 

Martin Knappegård 


